

《高考英语作文范文带翻译（精选12篇）》

高考英语中，写作是展现学生语言运用能力和思维逻辑的重要部分。通过写作，考生不仅能展现对词汇、语法的掌握，更能展现对文章结构、观点表达的驾驭能力。因此，备考高考英语时，提升写作能力至关重要。

高考英语真题作文范文一：找笔友

Dear Peter,

I hope this letter finds you in good spirits. I am writing to ask for your help in finding an English pen pal.

My ideal pen pal would be around my age, with a passion for traveling and sports. I believe sharing stories about our adventures and discussing the thrill of competitions would be exciting. Additionally, I would prefer someone who enjoys pets, as I am a pet lover myself.

By communicating with such a pen pal, I hope to improve my English while also fostering a meaningful friendship. Your assistance in finding such a pen pal would be greatly appreciated.

Thank you for considering my request. I look forward to your reply.

Best regards,

Li Hua

亲爱的彼得：

希望你看到这封信时心情不错。我写这封信是想请你帮忙找一个英语笔友。

我理想的笔友应该和我年龄相仿，对旅行和运动充满热情。我相信分享我们的冒险故事，讨论比赛的刺激感会很有趣。此外，我也希望笔友喜欢宠物，因为我自己也是个宠物爱好者。

通过与这样的笔友交流，我希望能够提高自己的英语水平，同时培养一段有意义的友谊。如果你能帮我找到这样的笔友，我将不胜感激。

感谢你的考虑。期待你的回复。

祝好!

李华

高考英语真题作文范文二：一封信

Dear Staff,

I am Li Hua, a Chinese panda enthusiast. I ' ve been following Su Lin and her mother Baiyun ' s journey since Su Lin ' s birth in San Diego Zoo three years ago.

As Su Lin ' s third birthday is approaching, I want to express my heartfelt congratulations and gratitude for your exceptional care of these precious pandas. Your dedication ensures their well-being and brings us joy.

To commemorate this special occasion, I kindly request a photo of Su Lin on her birthday. It would mean a lot to me as a panda lover.

Thank you for your continuous efforts in conserving these endangered animals. Looking forward to your reply.

Best regards,

Li Hua

亲爱的工作人员：

我是李华，一名来自中国的熊猫爱好者。自从苏琳在美国圣地亚哥动物园出生以来，我就一直在关注她和她的母亲白云的旅程，至今已有三年时间。

随着苏琳三岁生日的临近，我想向你们表达我衷心的祝贺，并对你们对这些珍贵熊猫无微不至的照顾表示衷心的感谢。你们的奉献精神确保了它们的健康，也给我们带来了欢乐。

为了纪念这个特殊的日子，我恳请贵方提供一张苏琳生日的照片。作为一名熊猫爱好者，这张照片对我来说意义非凡。

感谢你们为保护这些濒危动物所做出的不懈努力。期待你们的回复。

祝好!

李华

高考英语真题作文范文三：中国文化工作坊

Dear Organizers,

I am writing to express my keen interest in participating in the Chinese Workshop, aimed at promoting Sino-British cultural exchange. This event is a brilliant opportunity to showcase the richness of Chinese culture through cuisine, handicrafts, and calligraphy.

I am particularly eager to teach Chinese knotting, a traditional handicraft that embodies elegance and wisdom. Knotting not only demonstrates intricate craftsmanship but also carries profound cultural meanings. By teaching this skill, I hope to foster a deeper understanding and appreciation of Chinese culture among our peers.

I believe this workshop will greatly enhance cross-cultural understanding and friendship between China and the UK. I am eager to contribute to this meaningful initiative and share the beauty of Chinese culture with everyone.

Thank you for considering my application. I look forward to being a part of this enriching experience.

Sincerely,

尊敬的组织者：

我写这封信是为了表达我对参加“中国文化工作坊”的浓厚兴趣，该活动旨在促进中英文化交流。这次活动是一个极好的机会，可以通过美食、手工艺品和书法来展示中国文化的丰富性。

我特别想教授中国结这门传统手工艺，它体现了优雅和智慧。打结不仅展示了精湛的手艺，还蕴含着深厚的文化内涵。通过教授这门技艺，我希望能够在同学们中间培养对中国文化的更深理解和欣赏。

我相信这次工作坊将极大地增进中英两国之间的文化理解和友谊。我渴望为这项有意义的活动做出贡献，与大家分享中国文化的魅力。

感谢您考虑我的申请。我期待能够成为这次丰富体验的一部分。

此致

敬礼

高考英语真题作文范文四：快乐童年

As a student of Mingqi High School, I am thrilled to participate in our English Festival's exhibition themed "Happy Childhood." My contribution is a teddy bear, a soft and cuddly companion from my early years. This bear, with its brown fur and button eyes, embodies the innocence and joy of childhood.

I chose this teddy bear because it represents a precious memory of my happy childhood. It was a gift from my grandparents on my fifth birthday, and ever since then, it has been my constant companion. It reminds me of the simple pleasures of playing, dreaming, and laughing heartily. By exhibiting it, I hope to share a glimpse of my joyful childhood with my classmates and visitors, evoking similar warm memories in them.

作为明启中学的一名学生，我很高兴能够参加我们学校英语节以“快乐童年”为主题的展览。我的展品是一只泰迪熊，这是我早年时期的一个柔软可爱的伙伴。这只熊有着棕色的毛发和纽扣般的眼睛，象征着童年的纯真和快乐。

我选择这只泰迪熊作为展品，是因为它代表了我童年时期的美好回忆。这是我五岁生日时爷爷奶奶送给我的礼物，从那以后，它一直陪伴着我。它让我想起了玩耍、做梦和开怀大笑的简单快乐。展出它，我希望能够和同学们以及参观者分享我快乐的童年时光，唤起他们心中相似的温暖回忆。

高考英语真题作文范文五：绿色北京

Dear Jim,

I'm thrilled to hear about your plans for the "Green Beijing" club activity. Here are my suggestions for the format and content.

Firstly, we could organize a hiking trip to explore Beijing's natural beauty and promote environmental awareness. This would be a great way for members to appreciate the city's green spaces while also getting some exercise.

As for content, we could invite experts to give talks on sustainable development and environmental protection. Additionally, we could set up a workshop where members can learn about recycling and composting techniques to reduce waste.

I believe these ideas would make the activity informative, engaging, and beneficial for all involved. I look forward to hearing your thoughts and working together to make it a success.

Best regards,

Li Hua

亲爱的吉姆：

听说你正在策划“绿色北京”社团活动，我很高兴。以下是我对活动形式和内容的一些建议。

首先，我们可以组织一次徒步旅行，探索北京的自然美景，同时提高环保意识。这将是一个很好的方式，让社团成员在欣赏城市的绿色空间的同时，也能锻炼身体。

至于活动内容，我们可以邀请专家就可持续发展和环境保护进行讲座。此外，我们还可以设立一个工作坊，让社团成员学习回收和堆肥技术，以减少浪费。

我相信这些想法将使活动变得既有趣又有教育意义，对参与者来说也将非常有益。期待听到你的看法，并希望我们共同努力，让这次活动取得成功。

祝好！

李华

高考英语真题作文范文六：建议信

Dear Teacher,

I'm Li Hua, a student eagerly anticipating the oral English training course you're arranging. However, I have some concerns regarding the random pairing for practice sessions.

Randomly selecting partners may not always result in effective learning as students might have vastly different language proficiencies and interests. This could lead to mismatched communication and hinder our progress.

Instead, I suggest assigning partners based on their language levels and areas of interest. This would ensure that students can engage in meaningful and productive conversations, thereby enhancing their learning experience.

Thank you for considering my suggestions. I believe with your guidance, we can all achieve greater success in our oral English skills.

Best regards,

Li Hua

亲爱的老师：

我是李华，一名热切期待您组织的英语口语培训班的学生。然而，对于练习环节中的随机分组，我有些担忧。

随机选择搭档可能并不总是能有效促进学习，因为学生们的语言水平和兴趣可能大相径庭。这可能会导致沟通不畅，阻碍我们的进步。

因此，我建议根据学生们的语言水平和兴趣进行分组。这样可以确保学生们能够进行有意义且富有成效的对话，从而提高他们的学习体验。

感谢您考虑我的建议。我相信在您的指导下，我们都能在英语口语技能上取得更大的成功。

祝好！

李华

高考英语真题作文范文七：学习新技能

As a high school student, I recently embarked on a journey of learning a new skill: cooking. Initially, the kitchen was a mysterious territory, with its array of utensils and ingredients. But as I delved into recipes and experimented with various dishes, I gradually unlocked its secrets.

The process was challenging yet rewarding. I learned about the nuances of ingredient combinations and the importance of precise timing. Each failed attempt taught me something new, and each successful dish was a triumph of perseverance.

This experience has not only enhanced my culinary skills but also taught me valuable life lessons. I learned the importance of patience, attention to detail, and creativity. Cooking has become a source of joy and relaxation, allowing me to express myself through the art of food preparation.

In conclusion, learning to cook has been a transformative experience that has broadened my horizons and enriched my life. I am grateful for this opportunity to explore a new skill and discover the pleasures it brings.

作为一名高中生，我最近开始了一段学习新技能的旅程：烹饪。起初，厨房对我来说是一片神秘的领地，里面摆满了各种工具和食材。但随着我深入研究食谱，并尝试制作各种菜肴，我逐渐揭开了它的秘密。

这个过程既充满挑战又十分有收获。我学习了食材搭配的微妙之处以及精确计时的重要性。每一次的失败尝试都教会了我一些新知识，而每一次成功的菜肴都是我坚持不懈的胜利。

这次经历不仅提升了我的烹饪技能，还教会了我宝贵的人生道理。我领悟到耐心、注重细节和创造力的重要性。烹饪成为了我表达和放松的一种方式，通过准备食物的艺术，我可以展现自我。

总之，学习烹饪是一次改变人生的经历，它拓宽了我的视野，丰富了我的生活。我很感激这次机会，让我能够探索新技能并发现它带来的乐趣。

高考英语真题作文范文八：孔子

Confucius, a renowned philosopher and educator in ancient China, lived a life of wisdom and teaching. He advocated the principles of benevolence, righteousness, and loyalty, shaping the moral fabric of Chinese society. His teachings, recorded in the Confucian Classics, have influenced generations of scholars and leaders, promoting harmony and respect.

The significance of Confucius' life lies in his contribution to the development of Chinese culture and ethics. His ideas emphasized the importance of personal and societal virtue, fostering a sense of community and responsibility. His legacy is not just confined to China; it has spread across the globe, influencing international thought and policies.

The story of Confucius teaches us the power of wisdom and the importance of moral guidance in society. His life reminds us to uphold principles, seek knowledge, and contribute to the well-being of others. His teachings are a timeless guide, instructing us to live with integrity and compassion, leaving a lasting impact on the world.

孔子，中国古代著名的哲学家和教育家，他的一生充满了智慧与教诲。他倡导仁爱、正义和忠诚的原则，塑造了中国社会的道德基石。他的思想被记录在儒家经典中，影响了数代学者和领导者，促进了社会的和谐与尊重。

孔子生活的意义在于他对中国文化和伦理道德发展的贡献。他的思想强调了个人和社会美德的重要性，培养了人们的共同体意识和责任感。他的影响不仅局限于中国，还传遍了全球，影响了国际思想和政策。

孔子的故事教导我们智慧的力量以及道德指引在社会中的重要性。他的一生提醒我们要坚持原则，追求知识，并为他人的福祉做出贡献。他的思想是一个永恒的指南，教导我们正直和仁慈地生活，给世界留下了深远的影响。

高考英语真题作文范文九：绿色行动

On April 12th, our class embarked on a meaningful green action to fulfill the call for afforestation. As students of Hongxing High School, we were eager to contribute to the greening of our country.

Early in the morning, we gathered at the school gate, armed with tools and seedlings. Excited and enthusiastic, we boarded the bus heading to the suburbs. Upon arrival, we divided into groups and started digging holes for the trees. Despite the hard work, our spirits were high as we envisioned the future green landscape.

Next, we carefully planted the seedlings in the holes, filling the soil around them and ensuring they were firmly rooted. The sun shone brightly, but our enthusiasm wasn't dampened. Finally, we watered the new trees, praying for their healthy growth.

As we looked back at the rows of newly planted trees, a sense of pride and accomplishment washed over us. This green action not only beautified our environment but also instilled in us a sense of responsibility towards nature. We are committed to contributing more to the greening of our country in the future.

4月12日，我们班开展了一次意义非凡的绿色行动，响应了绿化祖国的号召。作为红星高中的学生，我们渴望为祖国的绿化事业贡献一份力量。

清晨，我们齐聚在校门口，带上工具和树苗，兴致勃勃地登上了前往郊区的巴士。一到目的地，我们便分成几个小组，开始挖坑种树。尽管工作辛苦，但我们精神饱满，想象着未来绿意盎然的景象。

接下来，我们小心翼翼地将树苗植入土坑中，填满周围的土壤，确保它们稳稳地扎根。阳光明媚，却丝毫未减我们的热情。最后，我们为新栽的小树浇水，祝愿它们茁壮成长。

回望那一排排新栽的小树，我们心中涌起一股自豪和成就感。这次绿色行动不仅美化了我们的环境，更让我们树立了对自然的责任感。我们承诺，未来将继续为祖国的绿化事业贡献更多力量。

高考英语真题作文范文十：介绍前门大街

Dear Friend,

I'm thrilled to share with you the renovated Qianmen Street in Beijing. This 800-meter-long thoroughfare, with a history spanning over 600 years, now boasts over 300 shops.

Located south of Tiananmen Square, Qianmen Street is conveniently accessible via buses 17, 69, 59, and the subway line 2. As a pedestrian street, it offers a unique blend of old and new, highlighted by its trolley cars, traditional teahouses, and theaters.

You'll find a variety of traditional crafts, souvenirs, and local delicacies here. A visit to Qianmen Street is a must for any traveler to Beijing, offering a glimpse into the city's rich cultural heritage.

I look forward to your arrival and hope you'll enjoy this charming street as much as I do.

Best regards,

Li Hua

亲爱的朋友：

我很高兴向你介绍北京改造后的前门大街。这条长达800米的大街拥有超过600年的历史，现在拥有超过300家商铺。

前门大街位于天安门广场的南面，交通便利，可以乘坐17路、69路、59路公交车，或者乘坐地铁2号线轻松到达。作为步行街，它融合了古今元素，特色鲜明，有当当车、传统茶馆和剧院等。

在这里，你可以找到各种各样的传统工艺品、纪念品和当地美食。对于任何来北京旅行的游客来说，游览前门大街是必不可少的，这里能让你一窥北京丰富的文化遗产。

我期待你的到来，并希望你会像我一样喜欢这条迷人的街道。

祝好！

李华

高考英语真题作文范文十一：如何学好中文

Dear Peter,

I'm glad to share some tips on learning Chinese. Firstly, joining a Chinese learning class can provide you with a structured and systematic approach. Secondly, reading Chinese books and magazines, as well as watching Chinese TV programs, can help you improve your vocabulary and comprehension skills. Additionally, learning to sing Chinese songs is a fun way to practice pronunciation and intonation. Finally, making Chinese friends is an excellent way to immerse yourself in the language and culture, and they can offer you authentic language practice opportunities. Remember, practice makes perfect, so don't hesitate to immerse yourself in the language and culture as much as possible. I'm sure you'll make great progress in learning Chinese.

Best regards,

Li Hua

亲爱的彼得：

我很高兴分享一些学习中文的建议。首先，参加中文学习班可以为你提供一个结构化和系统化的学习方法。其次，阅读中文书籍和杂志，以及观看中文电视节目，可以帮助你提高词汇量和理解能力。此外，学习唱中文歌曲是一种有趣的方式来练习发音和语调。最后，结交中国朋友是一个极好的方式，可以让你沉浸在语言和文化中，他们也可以为你提供真实的语言实践机会。记住，熟能生巧，所以不要犹豫，尽可能多地沉浸在语言和文化中。我相信你在学习中文方面会取得很大的进步。

祝好!

李华

高考英语真题作文范文十二：宾馆介绍

Welcome to our newly opened hotel, conveniently located 500 meters from White Mountain's entrance. We offer 20 cozy single rooms and 15 spacious doubles, priced at 100 and 150 yuan per day respectively, all with hot water showers. Our restaurant serves both Chinese and Western cuisine, while our cafe offers tea and coffee. Enjoy our free, all-day swimming pool. advance bookings are welcome. Whether for business or leisure, our hotel promises a comfortable and enjoyable stay. We look forward to welcoming you!

欢迎光临我们新开业的酒店，它位于白山入口处仅500米的便利位置。我们提供20间温馨的单人房和15间宽敞的双人房，价格分别为每天100元和150元，均配有热水淋浴设施。我们的餐厅供应中式和西式美食，而我们的咖啡厅则提供茶和咖啡。此外，我们还提供免费的全天候游泳池。我们欢迎提前预订。无论是商务出差还是休闲度假，我们的酒店都承诺为您提供舒适而愉快的住宿体验。我们期待您的光临!